
Agnieszka Duda        Gliwice, dn. 12.07.2025 

             
Radna Miasta Gliwice 

        

 

       Pani Katarzyna Kuczyńska – Budka 

         Prezydent Miasta Gliwice 

 

 

INTERPELACJA 

 

Szanowna Pani Prezydent, 

 

 W ostatnim czasie wpłynęły do mnie liczne sygnały od mieszkańców dotyczące 

braku możliwości oddawania niepotrzebnej, ale wciąż użytecznej odzieży i tekstyliów 

w sposób uporządkowany i ekologiczny. Często takie rzeczy trafiają do zwykłych 

pojemników na odpady zmieszane lub są pozostawiane przy altanach śmietnikowych, co nie 

tylko nie sprzyja ochronie środowiska, ale również negatywnie wpływa na estetykę 

przestrzeni publicznej. Zwracam się zatem z interpelacją w sprawie ustawienia na terenie Miasta 

ogólnodostępnych kontenerów przeznaczonych do zbiórki tekstyliów, w tym odzieży używanej 

w  dzielnicach (np. przy szkołach, targowiskach, centrach handlowych); 

 

Jednocześnie, proszę o odpowiedz na pytania: 

1. Czy władze miasta planują ustawienie kontenerów na tekstylia na terenie miasta? 

2. Czy rozważana jest współpraca z firmami lub fundacjami zajmującymi się recyklingiem 

odzieży? 

3. Czy możliwe jest ustawienie takich kontenerów w każdej dzielnicy, a jeżeli tak to kiedy 

możemy się spodziewać realizacji? 

 

 

                      Z wyrazami szacunku, 

 

          Agnieszka Duda 

       

               Radna Miasta Gliwice 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


